



immobilières

4 Pièces

90 m²

Réf. MSE-10712

760 000 €

Nice

Appartement à vendre (06000)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

NICE CENTRE / CARABACEL : À 2 pas des commodités, des commerces et du tramway, au dernier étage d'un bel immeuble aux parties communes et façade rénovées, venez visiter cet appartement 3/4 pièces de 90 m², traversant, avec balcon et vue dégagée. Belle entrée avec placard, un grand séjour sur balcon exposée Est, une cuisine indépendante sur balcon, deux chambres avec rangements sur balcon, une salle d'eau et un toilettes séparés. Une cave complète ce bien idéal de par sa localisation pour tout faire à pieds. A voir rapidement. Honoraires d'agence 5% inclus à la charge du vendeur. Les ...

NICE CENTER / CARABACEL : A stone's away from the amenities, the shops and the tram, on the top floor of a beautiful building with renovated common areas and facade, we offer this 3/4 room apartment of 90 m², facing East and West, with balcony and open view. Large entrance hall with cupboard, a double living room on a balcony facing East, an independent kitchen on a balcony, two bedrooms with storage on a balcony, a shower room and a separate toilet. A cellar completes this ideal property due to its location to do everything by foot. Agency fees 5% included at the expense of the seller.

NICE PROPERTIES MASSENA

10 rue Masséna - 06000 NICE

[Contacter l'agence](#)





www.residences-immobilier.com

